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آيتالله العظمي صافي گلپايگاني:مواظب باشيم سنتهاي اسلامي در جامعه كم رنگ نشود

آيتالله العظمي صافي گلپايگاني، اعتکاف را مظهر پرستش و خضوع انسان در برابر خداي متعال دانست و گفت: بايد

مواظب باشيم سنتهاي اسلامي در جامعه کمرنگ نشود.

آيتالله العظمي صافي گلپايگاني، اعتکاف را مظهر پرستش و خضوع انسان در برابر خداي متعال دانست و گفت: بايد مواظب باشيم
سنتهاي اسلامي در جامعه کمرنگ نشود.

به گزارش مركز خبر حوزه، اين مرجع تقليد پيش از ظهر ديروز، دوشنبه در ديدار اعضاي ستاد اعتکاف قم با تبريک فرا رسيدن ميلاد
امام جواد (ع) و اعياد رجبيه، تصريح كرد: اعتکاف يکي از سنتهاي بزرگ الهي است که برکات بسياري در جنبههاي تربيتي، اخلاقي و

انسانسازي دارد.
وي ادامه داد: اشخاصي که به اين توفيق دست پيدا ميکنند، متوجه ميشوند که چه برکاتي بر زندگي آنها نازل و چه جهشهاي

فکري برايشان حاصل ميشود.
صافي گلپايگاني با بيان اينکه اعتکاف، برنامه خودسازي و انسانسازي است، خاطرنشان كرد: افتخار ما انسانها اين است که در طول

سال بر خود مسلط باشيم و بر نفس خود غلبه کنيم.
اين مرجع تقليد با اشاره به فوايد دستورات ديني، خاطرنشان كرد: يکي از آثار و فوايد دستوراتي که در دين آمده اين است که انسان

را در مقابل شهوات حيواني و غرائز نفساني مقاوم ميکند.
وي با بيان اينکه در اعتکاف، پرستش و خضوع انسان در برابر خداي متعال ظاهر ميشود، يادآور شد: ظهور اين پرستش و خضوع،

بسيار ارزشمند است و از جايگاه بالايي برخوردار است.
صافي گلپايگاني با بيان اينکه جوانان زيادي در اعتکاف شرکت ميکنند، خاطرنشان كرد: اعتکاف، احياکننده نسل جوان است و اثرات

مطلوبي را در جامعه بر جاي ميگذارد.
اين مرجع تقليد با بيان اينکه بايد مواظب باشيم سنتهاي اسلامي در جامعه کمرنگ نشود، تأكيد كرد: سنتهاي اسلامي از ارزش

بالايي برخوردار هستند و ميتوانند تحولات زيادي را در پي داشته باشند؛ پس مواظب باشيم اين سنتها کمرنگ نشوند.
وي گفت: اعتکاف، روحيه انسان را تغيير ميدهد و توجه، تقوا، پرهيزکاري و پارسايي را بالا ميبرد. اين موارد از نکات برجسته اين

مراسم معنوي به شمار ميرود.
صافي گلپايگاني با بيان اينکه بايد شکرگزار خداي متعال باشيم، يادآور شد: اگر از اعمالي چون اعتکاف در ميان ما انسانها نباشد، بشر

چه بسا از حيوان هم بدتر ميشود.
اين مرجع تقليد خطاب به معتکفان توصيه کرد: معتکفان براي مردم بحرين دعا کنند تا آنها از چنگال آل سعود و آل خليفه نجات پيدا

کنند و رهايي يابند.
وي در پايان تصريح کرد: براي همه معتکفان طلب توفيق ميکنم و از خداوند متعال خواستارم که به همه مسلمانان اين توفيق را

بدهد که سنتهاي اسلامي را حفظ کنند.
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